

東吳大學 113 學年度春季班外國學生申請入學核准入學通知書

Acceptance Letter for International Students of Soochow University (2025 Spring Semester)

身分別：外國學生 (International Students)

一、姓名 (Name)：«中文姓名»«英文姓名»

二、性別 (Gender)：«性別»

三、出生年月日 (Date of Birth yyyy/mm/dd/)：«出生年月日»

四、國別 (Nationality)：«國籍»

五、學程名稱 (Program)：«申請學系»

六、學位別 (Type of Degree Program)：«學士» «碩士»«博士»

七、授課語言 (Medium of Instruction)：«授課語言»

八、請於 **2024 年 11 月 29 日起至 2024 年 12 月 13 日止** 上網填寫就讀意願，逾期未回覆者，即以自願放棄入學資格論，不得異議。如有疑問，請速電本校招生委員會。

Please complete the online enrollment confirmation between **November 29, 2024 and December 13, 2024**. Late responses will be considered as decline of the admission offer and no appeals will be accepted. Website: <https://foreigner.sys.scu.edu.tw/exam/?mode=a>
For any questions, please contact Admissions Committee.

聯絡資訊 Contact Information:
招生委員會 Admissions Committee
Tel: 886-2-28819471 ext.6062~6069
Email: twy0615@scu.edu.tw

九、學期開始日期(Beginning Date of the Semester)：February 17, 2025

十、註冊日期、地點(Registration Date/Place)：

學位 Program	學院 Schools	地點 Place	日期 Date
學士班 Bachelor Program	各學院 All Schools	城中校區註冊課務組 Downtown Campus R3102	February 17, 2025
碩士班 Graduate Program			

十一、註冊須知 (Registration):

- 所有新生務必依規定日期繳交經我國駐外機構驗證之學位證書正本、成績單正本、護照影本及最近二吋半身脫帽相片 1 張等相關文件，並完成註冊繳費手續。
All new students must submit original degree/diploma certificate and transcript (both authenticated by an overseas mission), a photocopy of passport by the due date, a 2-inch passport photo and complete the registration payment process by the specified deadline.
- 具外國國籍兼具中華民國國籍者，應自始未曾在臺設有戶籍，並符合海外連續居留年限及未具僑生身分等條件，日後如經查證確曾在臺設有戶籍，所獲入學許可將予撤銷。
Admitted students who hold both foreign nationality and R.O.C. nationality will have their admission revoked if it is confirmed that they have ever held household registration in Taiwan. They must have never held household registration in Taiwan, meet the requirements for a specified period of continuous residence abroad, and must not have held overseas Chinese student status.

十二、注意事項 (Miscellaneous)：

- 註冊時應繳交健康檢查證明表〈健康檢查表附帶於新生註冊入學通知內〉、麻疹及德國麻疹檢驗結果與接種紀錄（於國外檢查者須經駐外機構認證）。
At registration, students must submit the health examination certificate (the form is included in the new student registration notice), along with the measles and rubella test results and

